
Mnogo dela na treh sejah
Od problematike menjave stanovanj do
poročila o gospodarjenju v devetmesečju

Na zadnjih treh sejah je
izvršni svet občinske skupSči-
ne obravnaval vrsto zadev, ki
tako ali drugače vplivajo na
bežigrajski danes in jutri. Potr-
dil je predlog urbanistične do-
kumentacije za območje zazi-
dalnega otoka BS-109 na čr-
nučah in pretresel devetme-
sečno poročilo o zunanjetrgo-
vtnski menjavi bežigrajskega
gospodarstva, ki beleži znatno
slabše izvozne rezultate kotob
letošnjem polletnem obra-
čunu.

Precej pozornosti je vzbudi-
la obravnava poročila samou-
pravne stanovanjske skupno-
sti Bežigrad o problematiki
menjave stanovanj. Med dru-
gim je izvršni svet zavezal sta-
novanjsko skupnost naj ukre-

ne vse. da se čimprej ustanovi
služba za menjavo stanovanj
na mestni ravni v skladu z že
predlaganimi rešitvami na tem
področju. Lahko pa dodamo,
da je menjava stanovanj tako v
Ljubljani kot za Bežigradom
Ižfedno pereC probtem, sa) ob-
čani z nerešenim stanovanj-
skim problemom tažje pridejo
do novega stanovanja kot tisti,
ki že desetletja vlagajo sr«d-
stva v stanovanjski sklad. Ce-
prav so družbi že veliko pri-
spevali, ne morejo zamenjati
svojih stanovanj za primernej-
še - bodisi manjše, večje,
komfortno. bodisi z višjega v
nižje nadstropje. Gotovo bi bi-
lo prav, če bi določeno Število
novih stanovanj namenili \e za
potrebe menjave stanovanj, ta-
ko da bi tudi delavci z manjši-

mi dohodki in mlade družine
prišle do ustreznega bivališča.

Po razpravi o poročilu o
gradnji objektov iz sredstev
samopnspevka II. in o objektih
izven samoprispevka je izvršni
svet zadolžil oddelek za druž-
bene službe, da pri vseh objek-
tih. kjer se pojavljajo kakršna-
koli odstopanja od sprejetih
rokov oz. programov. o tem ta-
koj obvestl pristojne organe

S posebno pozornostjo /e
jzvršni svet obravnaval infor-
macijo o uresničevanju rokov
za sprejem planskih dokumen-
tov. Nesprejemljivo je ravnanje
tistih ozd in krajevnih skupno-
sti, ki kljub opozoritom niso
sporočile, v kakšni fazi je pri-
prava smernic in elementov za
plansko razdobje 1981-85.
Izvršm svet bo seznanil zbore
občinske skupščine z uresni-
čevanjem rokov pri sprejema-
nju planskih dokumentov in
organe družbenopolitičnih or-

ganizacij zaprosil, da preko
svojih osnovnih organizacij
vplivajo na uresničitev dogo-
vorjenih nalog.

Na skupni seji z izvršnim od-
borom SIS vzgoje in izobraže-
vanja so sprejeli poročilo o or-
ganiziranosti, stanju in proble-
matiki vzgoje in izobraževanja
za Bežigradom v preteklem in
letošnjem šolskem letu. Ugo-
tovlll so, da )e poroCHo primer-
no za obravnavo na skupščini
in imenovali delovno skupino
za usklajevanje gradiv
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